



Press Release May 6, 2019

新聞發佈 2019 年 5 月 6 日

Subject: Helped to install Digital Signage System for Yua Yat Chuen Garden City Club Ltd. (幫助又一村俱樂部安裝了數位標牌系統)

On May 6, 2019, Cybersys has helped to install DT WCM6.3 digital signage system and 11pcs of Android and Windows Media Players for Yua Yat Chuen Garden City Club Ltd. at 7 Cassia Road, Yau Yat Chueng, Kowloon. The digital signage system with powerful and complex content scheduling, which can meet the requirements of different departments to release and control the same player at the same time. The detailed content scheduling is described as follows:

- 1) Publish a default JPG image with no date limit to Media Player.
- 2) In the future, different departments can continue to add JPG images to the content scheduling that scroll display them together with the first default JPG image. However, the added JPG image has the limitation of date and time. For example, the added image with time limitation from 9:00 AM to 13:00 PM tomorrow, after 13:00 PM, it will automatically stop playing.
- 3) In the same way, other departments may add another rolling display JPG images (the add images to scroll display with the default JPG image together) to the content scheduling, if added images with overlapping schedule, the overlapping schedule can also display properly.
- 4) The above functions are designed by our company for the unique requirements of customers.

在 2019 年 5 月 6 日，兆興科域有限公司幫助又一村俱樂部在其九龍又一村桂霞道 7 号安裝了 DT WCM6.3 數位標牌系統和 11 臺安卓、Windows 播放器。此數位標牌系統可以實現強大和複雜內容排期功能，滿足其不同部門同時發布和控制同一臺播放器，詳細內容排期簡述如下：

- 1) 發布一張默認無日期限制的 JPG 圖片到播放器上。
- 2) 日後不同部門不斷追加滾動顯示的 JPG 圖片到排期中，並且和默認的第一張圖片一起滾動顯示。但追加的 JPG 圖片有日期和時間的限制，比如追加的圖片，顯示的時間段為：明天上午 9:00AM 至 13:00PM。到了 13:00PM 後，會自動停止播放。
- 3) 用同樣的方法，其它部門可以追加 N 個不同的滾動 JPG 圖片（此追加的圖片要和第 1 張默認的圖片一起滾動顯示），如果第 3 張追加的圖片，和第 2 張追加的圖片，時間上有重疊的部分，也要一起滾動顯示，即 3 張圖片一起滾動顯示，以此類推。
- 4) 以上功能，是我司為此客戶的獨特要求而設計的。

Cybersys Computer Limited (兆興科域有限公司)

Unit 2001, 20/F, Mongkok Commercial Centre, 16 Argyle Street, Mongkok, Kowloon, Hong Kong

香港九龍旺角亞皆老街 16 號旺角商業大廈 20 樓 2001 室

Tel: 852-23613247; Fax: 852-27250938; Email: info@cyber-sys.com.hk

Website: www.cyber-sys.com.hk